



إعلان مناقصة

TENDER ANNOUNCEMENT

SOHAR Port and Freezone invites Tenderers to the following tender
تدعو شركة ميناء صحر والمنطقة الحرة للموردين للمشاركة في المناقصة أدناه

No رقم	Tender Ref الرقم المرجعي	Tender Title عنوان المناقصة	Tender Fee OMR الرسوم
1	SIPC 2024 - 047	Provision of Consultancy Services for SOHAR Port Organizational Customer Journey Mapping	52.5

- The above-mentioned tender fees including the VAT 5%.
 - Tenderers can request to receive the electronic tender documents from 9:00 am on Sunday, 29/12/2024 until 4:00 pm on Wednesday 29/01/2024.
 - Tenderers to follow the below procedures and steps to obtain the electronic tender documents:
 - **Step 1:** Interested Tenderers should remit the stated tender fees as per the below bank details:
- تشمل رسوم المناقصة المذكورة أعلاه ضريبة القيمة المضافة وقدرها ٥٪.
 - بإمكان مقدمي العطاءات طلب استلام وثائق المناقصة إلكترونياً ابتداء من يوم الأحد الموافق ٢٩/١٢/٢٠٢٤ (الساعة ٩:٠٠ صباحاً) وحتى يوم الأربعاء الموافق ٢٩/٠١/٢٠٢٤ (الساعة ٤:٠٠ مساءً).
 - على مقدمي العطاءات اتباع الإجراءات والخطوات التالية للحصول على مستندات المناقصة إلكترونياً:
 - **الخطوة الأولى:** يجب على مقدمي العطاءات سداد رسوم المناقصة وفقاً للتفاصيل البنكية أدناه:

Account Name اسم الحساب	SOHAR Industrial Port Co شركة ميناء صحر الصناعي
Account Number رقم الحساب	3101-007970-500
Bank Name اسم البنك	Oman Arab bank SAOC – Main Br بنك عمان العربي ش.م.ع.م - الفرع الرئيسي
SWIT رمز السوفت كود	OMABOMRUXXX
Note: Bank transfers is the only mode of payment accepted ملاحظة: التحويل البنكي هي الطريقة الوحيدة المقبولة للدفع	

Step 2:
Tenderers to send the following documents:

- A request for the electronic tender documents
 - A scanned copy of bank transfer
 - The firm's commercial registration documents
- All shall be communicated to the following e-mail address:

sipc.procurement@soharportandfreezone.com

Step 3:
Tenderers will receive the electronic Tender Document by e-mail.

- SOHAR reserves the right to accept or reject any tender without assigning any reasons
- All SME's are requested to provide their RIYADAH Card along with the required documents to exempt them from tender fees.
- For any clarification regarding the tenders please send an e-mail to:

sipc.procurement@soharportandfreezone.com

الخطوة الثانية:

يتعين على مقدمي العطاءات تقديم المستندات التالية:

- طلب الحصول على النسخة الإلكترونية من مستندات المناقصة
 - نسخة من إيصال التحويل البنكي
 - أوراق السجل التجاري للشركة
- على أن يتم إرسالها إلى:

sipc.procurement@soharportandfreezone.com

الخطوة الثالثة:

سوف يستلم مقدمي العطاءات نسخة إلكترونية من مستندات المناقصة عبر البريد الإلكتروني.

- يحق لشركة ميناء صحر والمنطقة الحرة قبول أو رفض أي مورد بدون الإفصاح عن الأسباب.
- يتوجب على جميع المؤسسات الصغيرة والمتوسطة تقديم بطاقة ريادة إلى جانب مستندات الشركة لإستثنائهم من دفع رسوم شراء المناقصة.
- في حال وجود أي أسئلة أو استيضاحات تتعلق بالمناقصة الرجاء التواصل معنا عبر البريد الإلكتروني:

sipc.procurement@soharportandfreezone.com

It all starts here

+968 2685 2700 | soharportandfreezone.om